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Algus kell: 18:00, lõpp kell: 19:30 

 

Juhatas ja protokollis: Reelika Pirson-Heinloo 

Võtsid osa: Andre Sepp, Maarja Sikut ja Garina Toomingas,  

Kutsutud: raamatupidamise osakonnajuhataja Evelyn Velberk 

Puudusid: Eliis Kahlo, Andres Kallaste, Kaido Kirsip, Ants Kivimäe, Heimar Leoste, Mihkel 

Must, Heidi Peramets, Tiina Rühka, Meeli Teder ja Kalev Villem. 

 

 

Päevakord: 

1. Raasiku valla  2022. aasta 2. lisaeelarve kinnitamine 

E. Velberk andis lisaeelarvest ülevaate, et  2022 aasta II lisaeelarvega suurendatakse 

põhitegevuse tulusid 199 067,46 euro võrra, mis on 100% vallale eraldatud sihtotstarbeliste 

toetuste arvele võtmine. Põhitegevuse kulusid suurendatakse 267 093,97 euro võrra järgmiselt: 
eraldatud toetuste arvelt tehtavate sihtotstarbeliste kulude tegemiseks 157 692,29 eurot; 

investeerimistegevuse eelarveosast vahendite üle toomine 12 480 eurot, kuna planeeritud tegevus 

ei osutunud investeeringuks ning täiendavate vahendite lisamine 96 921,68 eurot tulenevalt 

planeeritud kulude suurenemisest ja täiendavatest kuludest.  

Avalike alade puhastuse punkti juures tekkis üles küsimus tänavuse avalike alade niitmise kohta, 

mis on üsna kehvas olukorras. E. Velberk andis teada, et vallavalitsus tegeleb probleemi 

lahendamisega.  

G. Tomingas tegi ettepaneku, et vallal võiks olla oma heakorratöötaja, kes suvel niidaks ise, kui 

vald soetaks vahendid. 

A. Sepp arvas, et see teema tuleks tõsiselt üles võtta, kuna muresid on olnud ka varasematel 

aastatel. On näiteid, kus kohalikus omavalitsuses on loodud selleks valla ettevõte, kes tegeleb 

lisaks heakorrale ka teedega. Võimalusel võiks kaaluda seda Raven OÜ juurde loomist. Samuti 

on lumekoristus valla asutuste juures probleemiks.  

Tänavavalgustuse punkti juures arvas G. Tomingas, et tänavavalgustuse suvist välja lülitamist 

tuleks analüüsida, täiendavalt, kas seda ikka on vaja teha, kui nüüd tänavavalgustusele kulub 

kokkuvõttes ka vähem vahendeid.  

M. Sikut vastas, et see teema oli ka eelmises volikogus aruteluks ja analüüsime seda järgmiseks 

aastaks ja vaatab, mis lahendusi on võimalik rakendada.  

Aruküla Lasteaia punkti juures tekkis arutelu, et Aruküla lasteaial on puudu 4 töötajat, kuna 

probleemiks on palganumber. Probleem on aktuaalne ja palgatasemete numbrid tuleks üle 

vaadata. M. Sikut tegi ettepaneku, et sellega võiks volikogu tegelda juba lähitulevikus. 



 

Otsustati: Volitame Volikogul II lisaeelarve heaks kiita. 

 

A. Sepp küsis investeeringute kohta, mis on veel sel aastal pooleli. 

E. Velberk vastas, et Pikavere Mõisakooli fassaadiga on ehitusspetsialist tegelenud ja peale tema 

puhkuselt naasmist minnakse teemaga edasi. Teede hange tuli hinna poolest planeeritust natuke 

odavam, kuid tööd on alles ülevaatamisel ja midagi kindlat veel öelda ei saa. Raven OÜ on 

Raasiku ÜVK ehitushanke läbi viinud ja leping on sõlmitud. Raasiku vallamaja ventilatsiooni 

planeerimise kohalt on sõlmitud leping vastavat pädevust omava isikuga, kes paneb kokku 

vajaliku materjali, mille najalt saab projekteerija leidmiseks hanke läbi viia. Nurme 10 

sotsiaalmaja ehituses tööd käivad. Probleeme tuleb ikka ette nii vana maja ehitusega, mis on 

tavapärane. 

A. Sepp lisas, et järgmisel aastal peaks avanema sadevee süsteemide meetmed. Meie vallas tuleks 

meie olukord üle vaadata ja teha võimalusel eelprojekt, et järgmine aasta saaks võimalusel 

osaleda. Vallas olevad kraavid ja sadevee süsteemid peaksid kuuluma kõik vallale ja vastutajaks 

peaks olema Raven OÜ.  

E. Velberk vastas, et Raven OÜ peaks tegelema hetkel selle teema kaardistamisega, kuhu 

kuuluvad ka hüdrandid, aga hetkel ei ole veel ühtegi dokumenti vallale esitatud.  

G. Tomingas uuris, et mis on saanud sellest, et vallavanem pidi läbi viima koosoleku 

korteriühistutega, et arutada generaatorite soetust. 

E. Velberk vastas, et ei ole teemaga nii palju kursis, kuhu see jõudnud on. 

A. Sepp uuris, et mis on saanud Kiviloo külakeskuse müügist ja Mista-Autex ASiga pidi 

toimuma sel aastal parkla osas tehing? 

E. Velberk vastas, et A. Ets tegeles Mista-Autex ASi parkla teemaga, aga hinnani ei jõutud. Edasi 

tegeleb sellega nüüd uus osakonnajuhataja R. Rand. Kiviloo külakeskuse teemaga tegeletakse ka 

edasi. 

 

 

Järgmine komisjon: 

31. august 2022, kell 18:00 volikogu saalis 

 

(allkirjastatud digitaalselt) 

 

Reelika Pirson-Heinloo 

koosoleku juhataja/protokollija   

 


